
Protokoll fört vid Humanistiska doktorandrådets årsmöte den 11 juni 2004 
 
 
Närvarande: Mattias Pirholt (litteraturvetenskap), Linn Areskoug (litteraturvetenskap), Ilona 
Hanke (litteraturvetenskap), Annika Berg (idé- och lärdomshistoria), Jens Widding (historia), 
Ragnar Hedlund (antikens kultur- och samhällsliv), Anna Watz-Fruchart (engelska), Jenny 
Bonnevier (engelska), Marousia Korolczyk (moderna språk), Charlotte Lindgren (moderna 
språk), Tobias Dahlkvist (idé- och lärdomshistoria), Sonja Entzenberg (nordiska språk), Linus 
Johansson (musikvetenskap), Patrik Winton (historia) 
 
Anmält förhinder: Helga Ögmundardottir (kulturantropologi), Marie Steinrud (etnologi), Per 
Löwdin (doktorandombudsmannen). 
 
 
1. Mötet öppnades. 
2. Till mötesordförande valdes Linus Johansson och till mötessekreterare valdes Patrik 

Winton. Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Jenny Bonnevier och Anna 
Watz-Fruchart. 

3. Kallelsen godkändes. 
4. Dagordningen fastställdes. 
5. På grund av problem med postgången bordlades godkännandet av föregående 

mötesprotokoll. 
6. Meddelanden 
a) Jenny Bonnevier rapporterade från Språkvetenskapliga fakultetsnämnden om att de 

viktiga riktlinjerna för prolongation har bordlagts. 
b) Mattias Pirholt rapporterade från Historisk-filosofiska fakultetsnämnden om bland annat 

en strategisk satsning på en ledarskapsutbildning för kvinnliga forskare samt ett förslag 
om att inrätta en pedagogisk ledare vid fakulteten. 

c) Sonja Entzenberg meddelade från KVDU och områdesnämnden att rektor ska skriva ett 
remissvar på forskarutbildningsutredningen och att han är mer positivt inställd till 
utredningens förslag än fakultetsnämnderna och områdesnämnden. 

d) Jenny Bonnevier rapporterade från Språkvetenskapliga forskarutbildningsnämnden att det 
förs en diskussion om fördelningen av studiestöd mellan fakultetens institutioner. 

e) Från litteraturvetenskapliga institutionen meddelades att prefekten krävt att alla ska ställa 
upp på två flyttstäddagar och att dessa inte kommer att ge prolongation. Från nordiska 
språk rapporterades om rumsfördelningen bland doktorander. Från antikens kultur och 
samhällsliv meddelades att flytten till engelska parken har gått bra och att man har startat 
en doktorandförening. Från engelska institutionen meddelades om regler för prolongation 
för förtroendeuppdrag och pedagogiska grundkursen samt att doktorandföreningen har 
nystartats. Från moderna språk rapporterades om att en ny institutionsstyrelse ska utses. 
Från idé- och lärdomshistoria och historia meddelades att alla väntar på flytten. Från 
musikvetenskap slutligen meddelades att doktoranderna sitter i ett stort rum med 4 
arbetsplatser, vilket inte är särskilt optimalt. 

7. Verksamhetsberättelsen godkändes efter komplettering. 
8. Mattias Pirholt läste upp en ekonomisk rapport för det gångna verksamhetsåret där han 

bland annat pekade på att HDR har relativt mycket pengar i sin kassa. 
9. Revisionsberättelsen lästes upp. 
10. Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
11. Diskussion och beslut om styrelsens förslag att rationalisera HDR:s struktur. För det första 

godkändes förslaget att prioritera bland förtroendeuppdragen. Framförallt pekas 



fakultetsnämnderna, Språkvetenskapliga fakultetens forskarutbildningsnämnd, KVDU, 
områdesnämnden och Uppsala studentkårs doktorandnämnd som mest centrala. För det 
andra godkändes förslaget att minska antalet representanter till KVDU och Uppsala 
studentkårs doktorandnämnd. För det tredje godkändes förslagen om förändringar av 
HDR:s möten, där framförallt meddelandepunkterna ska kortas. 

12. Ingen ordförande för nästa verksamhetsår kunde väljas. 
13.  
a) Till vice ordförande valdes Linnéa Anglemark (engelska) 
b) Till sekreterare valdes Linn Areskoug (litteraturvetenskap) 
c) kassör – vakant 
d) Till ledamot i styrelsen valdes Ilona Hanke (litteraturvetenskap) 
14.  
a) Till revisor valdes Mattias Pirholt (litteraturvetenskap) 
b) Till revisorssuppleant valdes Sonja Entzenberg (nordiska språk) 
15.  
a) Till ordinarie ledamöter i Historisk-filosofiska fakultetsnämnden valdes Annika Berg (idé- 

och lärdomshistoria) och Ilona Hanke (litteraturvetenskap) 
b) Till ordinarie ledamöter i Språkvetenskapliga fakultetsnämnden valdes Jenny Bonnevier 

(engelska institutionen) och Charlotte Lindgren (moderna språk). Till suppleant i 
Språkvetenskapliga fakultetsnämnden valdes Marousia Korolzcyk (moderna språk). 

c) Till ordinarie ledamot i Språkvetenskapliga fakultetens forskarutbildningsnämnd valdes 
Marousia Korolzcyk (moderna språk). 

d) Till Språkvetenskapliga fakultetens jämställdhetsgrupp valdes Jenny Bonnevier (engelska 
institutionen) 

e) Till Språkvetenskapliga stipendienämnden valdes Carina Johansson (nordiska språk) 
f) Till ordinarie ledamot i Kulturvetenskapliga doktorandutskottet valdes Ann Blückert 

(nordiska språk). 
g) Till ordinarie ledamot i Uppsala studentkårs doktorandnämnd valdes Georg Stenborg 

(ling-fil). Till suppleant i Uppsala studentkårs doktorandnämnd valdes Linn Areskoug 
(litteraturvetenskap). 

h) Till ordinarie ledamot i Biblioteksrådet valdes Johanna McElwee (engelska). 
16. Till valberedning valdes Linus Johansson (musikvetenskap) och Charlotte Lindgren 

(moderna språk). 
17. Charlotte Lindgren och Marousia Korolczyk tog upp frågan om olika kategorier nycklar 

vid institutionen för moderna språk och frågade hur det såg ut vid andra institutioner. Det 
konstaterades att det såg lite olika ut vid olika institutioner och att det inte existerade 
några riktlinjer kring vem som ska ha vilka nycklar. 

18. Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet: 
 



 
 
 
 
Patrik Winton, sekreterare   Linus Johansson, ordförande 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
 
Jenny Bonnevier   Anna Watz-Fruchart 
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